
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen

Protokoll 2022.05.31 	17.45-20.50	 Kyrkligt Centrum


Närvaro:	 Michael Flodhag, Ingvar Zachrisson, Maria Erixon, Mari Larsson, Jan Rosenberg, 
Johan Blomquist, Jan-Åke Brorsson, Eva Kindvall Vinkvist, Anita Pettersson och Bengt Sandell.

 


1. Dagordning		 Förslag föreligger och godkännes.


2. Sekreterare		 Bengt Sandell utses till ny sekreterare.


3. Kassörens rapport	 Jan-Åke meddelar att ortsrådet per 31/5 har 56 medlemmar. 

	 	 	 Han har fakturerat kommunen 70.000 kr. 

	 	 	 Banktillgodohavande är ungefär 67.000.

	 	 	 Michael meddelar att avtal om ”kvartsmiljonen” är undertecknat av honom. 


4. Ansökan om pengar?	 Mot bakgrund av att några ansökningar om ekonomiskt stöd har              
	 	 	 inkommit lyfter ordföranden frågan om principer för hur ansökningar ska 		
	 	 	 behandlas, nu och i framtiden.

	 	 	 Styrelsen beslutar:

	 	 	 att föreningar inom Viskaforsbygden kan ansöka om ekonomiskt stöd till 		
	 	 	 projekt som innebär nytänkande/nystart/utvecklande aktiviteter av värde för 	
	 	 	 bygden, alltså ej driftsbidrag,

	 	 	 att stöd kan utgå med upp till 50% av beräknad kostnad, dock högst 	 	
	 	 	 15.000 kr, 

	 	 	 att ansökan ska åtföljas av projektplan och projektbudget,

	 	 	 och att ortsrådet disponerar  105.000 kr till ändamålet.


5. Viskaforsbygdens 	 Maria rapporterar om planeringsläget. upplägget är ett ”smörgåsbord” på 	       
dag 10 september	 torget, skolan och på SE-vallen, liknande fjolårets succé, men på en dag. 

	 	 	 I Seglora och Kinnarumma planeras lokala aktiviteter.

	 	 	 Preliminärt avdelas 75.000 kr av ortsrådsmiljonen som budget.

	 	 	 Ytterligare finansiering via annonsering i någon form diskuteras.


6. Tankar från årsmötet	 Styrelsen diskuterar de förslag som framfördes vid Workshopen 	 	
	 	 	 under punkten verksamhetsplan på årsmötet.


	 	 	 Styrelsen beslutar att föra diskussionen vidare på lokal nivå och försöka 	 	
	 	 	 lyfta fram ”dolda förslag” under hösten genom att hålla styrelsemöten i 	 	
	 	 	 Seglora, Svaneholm, Kinnarumma och Rydboholm och härvid bjuda in 	 	
	 	 	 medlemmar med anknytning till respektive ort.


7. Jannes minut (-er)	 Fråga om övergång över Viskan bakom stationen diskuteras.

	 	 	 Kontakter med kommunen (tekniska kontoret och mark-exp)  om att nyttja 	
	 	 	 marken vid gamla skjutbanan och skyttepaviljongen till discgolf. 

	 	 	 Möjligen börjar det röra på sig.

	 	 	 Information om skola/fritid. Inga fritidsledare på skolan nästa år av 	 	
	 	 	 ekonomiska skäl. Oro för hur	det ska påverka ordning och studiero.

	 	 	 Oro för ungdomar i Svaneholm. Fungerar det kommunala aktivitetsansvaret 	
	 	 	 här?


8. Maria	 	 Maria redovisar om ett erbjudande att framställa en broschyr med 	 	
	 	 	 information för distribution till hushållen. Alternativet att göra det i egen regi 	
	 	 	 diskuteras också.

	 	 	 Beslut: Ingen åtgärd idag, kanske om något år. 

	 	 	 Eventuellt info i samverkan med RSK.


	 	 	 Maria bekräftar att medlemstalet nu är 56, ungefär häften föreningar och 		
	 	 	 hälften företag. Jämför med 40 medlemmar vid årsmötet i mars.




9. Grillplats vid Viskan	 Planer på ett gångstråk med en grillplats vid Viskan söder SE-vallen. 
	 	 	 Jan-Åke rapporterar om en kontakt med en landskapsarkitekt från 	 	
	 	 	 kommunen. Frågan behöver följas upp.


10. Vad händer i…	 Viskafors. Utegymet nästan klart. Diskussioner kring grillplats och discgolfs, 
	 	 	 se ovan.

	 	 	 Rydboholm. Årsmöte nyligen, 23/5. Nygammal ordförande. 

	 	 	 Info om bostadsbyggande, Michael Bengtsson.

	 	 	 Skräpplockardag. Jobbar med discgolf.

	 	 	 Seglora. Årsmöte i hembygdsföreningen i juni. I år blir det midsommarfest 	
	 	 	 igen. Besök på Örestens fästning.

	 	 	 Svaneholm. Utegymet klart. Ny ordförande. Städdag. 

 

11. Skrivelse om 	 Eva rapporterar om närtrafiken. I Seglora har man tagit bort den i de  delar 
närtrafik	 	 som (ibland) har tillgång till linjebuss. 

	 	 	 Fråga: Kan ortsrådet skriva till Västtrafik i ärendet? 
	 	 	 Beslut: Uppdra åt Eva och Anita att utforma en skrivelse samt att 		 	
	 	 	 bemyndiga Michael att underteckna den i ortsrådets namn.


12. Övrigt	 	 Remiss. Michael presenterar, översiktligt, en remiss från Borås sta, 	 	
	 	 	 kommunstyrelsen om ”Strategier för en långsiktig utveckling av Fristad, 	 	
	 	 	 Dalsjöfors, Viskafors och Sandared.” Den bygger till stora delar på de 	 	
	 	 	 workshops som genomfördes under föregående år.

	 	 	 Sista svarsdag är 30/9. 

	 	 	 Michael mailar ut remissen för behandling av styrelsen vid ett senare tillfälle.


	 	 	 Träd vid vägen. Ingvar rapporterar om ett träd som ligger nära vägen mitt 	
	 	 	 emot Ryttar´n. 

	 	 	 Beslut: Uppdra åt ordföranden att skriva till trafikverket (som är väghållare).


	 	 	 Ortsrådet erbjudes överta hemsidan viskafors.net utan kostnad. Framtida 	
	 	 	 kostnader kan uppstå om vi behöver uppgradera den.


	 	 	 Beslut: Styrelsen beslutar att tacka ja och anmoda Jan-Åke att föra över 		
	 	 	 sidan.

	 	 	 

 	 	 	 Hur finansierar vi anläggning av en bana om vi får disponera marken?


13. Kommande möten	 Möten under hösten är planerade till 18/8, 19/9, 18/10 och 28/11.

	 	 	 Ordföranden meddelar plats senare.


Svaneholm 22.06.01


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag

http://viskafors.net

